
Teie Skole FAU 

FAU - Foreldrerådets arbeidsutvalg - skal representere alle foreldre ved skolen og bidra til et godt hjem-skole-samarbeid. FAU skal 
være et bindeledd mellom foreldrene og skolen. Har du en sak eller idé til oss? – kontakt din FAU representant 

 

 

REFERAT - FAU-møte 
 

Dato: 16. september 
2021 

Start / slutt: 19.30 – 21.45 

Sted: Teie Skole, personalrommet 

Møteleder: Bjørn-Erik Ryen-Grødahl, FAU leder Protokoll: BERG/JKJ 

Deltagere: Se listen under. Klasse/navn (evt stedfortreder / klassekontakt) 

 
 

Tilstede Kl. FAU rep. e-post 

X 1 trinn Kirstin Johannesen Molly76@hotmail.com 

 1 trinn Paal Sæthre Bendixen bendimex@hotmail.com 

X 2a Ellen Kristensen Ellen.kristensen@gmail.com 

X 2b Jonas Iversen Iversen79@gmail.com 

X 2c Ingrid L.Grønsberg (vara)  

X 3a Elisabeth Varnes varnes@online.no 

X 3b Cathrine Andersen cathrine.andersen@dsb.no 

X 3c Torill Helene Heidal Landaasen torillhelene@hotmail.com 

 4a Mangler fau og klassekontakt  

X 4b Einar Bråthen einarb5c@gmail.com 

X 4c Blerim Cimili bcimili@gmail.com 

X 5a Trude Hennum trudehennum@yahoo.no 

x 5b Trine Orten Groven (Vara) trine.orten@gmail.com 

X 5c Karianne Siegel Karianne.siegel@gmail.com 

 6a Mangler Fau 6A  

X 6b Heidi Ravnås Nilsen heidi_ravnaas@hotmail.com 

X 6c Lise Ormestad Frantzen Lise.frantzen@nokas-skadedyr.no 

X 7a Elise Sætre Bringaker e_bring@hotmail.com 

 7b Linn Veronica Rønning Hvatum linn@hvatum.no 

X 7c Mona Solum Bakke Mona.solum.bakke@gmail.com 

X avtropp
ende 

Bjørn-Erik Espresso Ryen-Grødahl Espresso1974@gmail.com 
 

X rektor Jan Kristian Johansen jan.kristian.johansen@faerder.kommune.no 

 
 

Pkt Saker / Aksjoner Ansvar 

1 Skolen informerer, v/ rektor Jan Kristian Johansen. 
 

Stødig og flott oppstart av skoleåret. Kommet godt i gang med læring på alle 
trinn. Rektor mener å se at trinnene og klassene har gode strukturer og masse 
spennende og variert læring på gang. Aldeles nydelig å se årets 1.klassinger ha 
kommet så godt i gang på skolen.   
 
COVID preger oss fortsatt men ikke i like stor grad som før sommeren. Vi er på 
grønt smittevern nivå. Kort fortalt betyr det normale skoledager som vi husker det i 
gamle dager, med forsterket hygiene og renhold og sterk oppfordring om å følge 
nasjonale smittevernregler, bl.a. ved symptomer.   
Vi har hatt 2 direkte smittetilfeller på elever siden oppstart. Ingen 
kjent resmitte innad på skolen. Rutiner for varsling og samarbeid med 
beredskapsbilen som kommer for test 2 på skolen synes å fungere godt.   
Forkjølelse, anbefaling om å være hjemme med smitte og sykdom etter 
vaksinedose 2 har gjort at vi tidvis har hatt høyt fravær i personalet i oppstarten. 
17-18% ene uka. Bedre nå.   
 
Hindre langtidseffekt COVID – Ekstra bevilgninger utgjør ca.320.000,- inneværende 
skoleår. Utfordringen er å få tak i kvalifiserte folk. Tiltak skal innebære: Øke 
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lærerkapasitet/ sosiallærer/miljøarbeider på skolene for å veie opp for eventuell 
tapt læring, ta igjen faglig etterslep, intensivopplæring, skape motivasjon og 
lærelyst, bedre rom for tilpasning og variasjon i læringsaktiviteter, bygge enda 
bedre læringsmiljøer og sosiale fellesskap for å få alle til å trives og ville være på 
skolen, målrettet innsats for å få barn tilbake på SFO  Har kontaktet pensjonister 
som er knallgode på lese- skrive- og regneopplæring. Det står ikke på penger men 
på gode folk.   
 
-Teie skole har ansatt egen kokk på SFO i 50% stilling. Dette er effektivisering og et 
mye bedre tilbud og mye bedre bruk av matpengene dere betaler inn enn hva som 
har vært tilfelle tidligere. Tidligere brukte vi ca.60% assistentbruk til alt rundt 
matservering og nå gjør 50% kokk samme jobben.    
 
Sammen med SEFAL (senter for fysisk aktiv læring) ved Høgskulen på 
Vestlandet har vi Fysisk Aktiv Læring som utviklingsarbeid sammen med 
lærerne og assistentene kommende skoleår. Mange lærere tar 15stp på 
masternivå i kombinasjon med dette. Kort fortalt handler det om å knyttet Fysisk 
aktivitet og læring sammen for økt motivasjon og læring. Sjekk FB-siden vår for en 
liten smakebit fra dagen i dag. Eller se mer info her: SEFAL - Senter for fysisk aktiv 
læring - Høgskulen på Vestlandet (hvl.no)  
 
Vennskapsuke er gjennomført for første gang i år. Mye positivt skjedde for alle 
trinn på skolen og på tvers av trinn. Vi ønsker mer involvering av FAU neste år. Vi 
kommer tilbake til invitasjon til mer samarbeid.    
 
Standard for lekser er straks ferdig. Ber FAU og elevrådet om innspill når den er 
helt klar  

 

2 Innspill fra faurepresentanter. 
- Informasjonsflyt SFO – dårlig system, noe svak informasjon og utilgjengelig for 

fleire. 
Utfordringene her var mye knyttet til kommunikasjonsformen. Det at foreldre sjølv 
aktiv må søke informasjon som er viktig for kommende dager ved å logge seg på 
ist direkte. Det er bra å få et ukentlig brev/mail med kva som er planen for 
kommende uke, men når det oppstår endringer, eks: i morgon drar vi på stranda, 
så må dette komme som skolesms. Skal ikkje være et krav at foreldre logger seg 
inn daglig for å se om det er noen nye beskjeder. 
 
Ang enklere innlogging, så kan foreldre kontakte Sfo leder Vlado, så kan man 
ordne med passord fremfor bank id.  
 
Her tok vi også opp leksetid, og rektor fikk med seg innspill. 
Leksetid er et tilbod der skolen stiller lokale til rådighet slik at elevene har et sted å 
gjøre lekser, det er en assistent tilstede, ikkje pedagog. 
 
Det er mye støy og bråk under leksetid, skolen er klar over dette, det er også sendt 
sms til foreldre om problemet og at elever som ikkje er rolige kan bli nektet leksetid 
fremover. Rektor ville dog at det skulle testes litt til før det ble satt inn tiltak. 
Men en voksen på tre rom er for lite, tilbakemelding frå elever og foreldre er at de 
så denne personen i begynnelsen og slutten av leksetiden. Ikkje meir. 
Kva med sammarbeid med frivillighetssentralen,teie kyrkje? Er blitt gjort før. 
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Pkt Saker / Aksjoner Ansvar 

3 Sosialt miljø på skolen – fast åpen post 

• Sikring skolegården – ref stang ved «akebakke», Er dette satt opp på fast plan 

for vaktmester?  

• Sikring av skolegården satt opp som forslag til fast sjekkpunkt på FAU sitt årsjul 

• Forslag til makspris bursdagsgave tas opp i klassene. Maks 50,- Det kom også 

inn forlsag  - som har fungert i andre klasser – at foreldrene kjøper gåve til sitt 

eget barn for kr 400,- Denne gaven er da frå hele klassen. Tanken er at det er 

vanskelig å finne noe ålreit til kr 50,- og ved at foreldrene sjølv kjøper noe til 

400,- kan barnet få noe den ønsker seg og man slipper evnt at man samler inn 

via vipps/kontanter og en person kjøper felles gåve hver gang det er bursdag. 

På denne måten er det en gåve å kjøpe – for hver enkelt. Det går også an å ta 

kontakt med helsesøster som da anonymt ordner slik at de som ikkje har 

mulighet til å kjøpe en ekstra gåve til barnet får dette dekket. Viktig å sette 

grense (som nevnt 400,-) slik at ikkje et barn får ny ipad til 6800,- og neste får 

en bok til 99,-  

• Støtte til trinnene: 
I etterkant av møtet fikk vi inn en søknad frå 1 og 2 trinn om kr 5995,- for å gå 

på kino i forbindelse med et læringsopplegg. Det ble besluttet av FAU at vi 

skulle støtte alle trinnene på skolen med kr 3000,- pr trinn som de kan bruke på 

sosiale tiltak. Kanskje fleire kan gjøre som 1 og 2 trinn? Gjøres i sammarbeid 

med kontaktlærer om det er hensiktsmessig. 

 
Rektor 
 
FAU 

4 Årshjul FAU, v/FAU leder: 
• Jonas Iversen fortsetter som nestleder, Karianne Siegel er ny kasserer. – Ny 

FAU leder ble ikkje valgt, velges FAUmøte 28 oktober 
• Referent går på rundgang. Pr trinn. Begynner med første trinn møtet 28 oktober 
• Gikk igjennom årshjulet. Det finner dere også på Teieskole.no 
• Hvert punkt/hver oppgåve i årshjulet har en «ansvarsgruppe» Kven disse 

gruppene er står beskrevet på teieskole.no, Det er viktig at disse gruppene 
finner en god kommunikasjonsform slik at de kan møtes/prates og jobbe mot 
sine mål mellom møtene. Eks trafikkgruppa – 1 og 2 trinn, ansvarlig for 
reflexkampanje. 

• Link til årsjhjul: https://faerder.kommune.no/teie-skole/rad-og-utvalg/fau-
foreldrenes-arbeidsutvalg/fau-arshjul/ 

• Link til fau teie skole: https://faerder.kommune.no/teie-skole/rad-og-utvalg/fau-
foreldrenes-arbeidsutvalg/ 

•  

 
 

5 Trygg Skolevei 

• Gruppa informerer, 2 trinn inviterer 1 trinn og setter dem inn i sak/prosjekt 
Ble diskutert mye rundt «grisekjøring» og feil kjøring igatene rundt skolen. 
Trafikkgruppa gjør tiltak. 

 Er reflexvester kjøpt inn, Bjørn-erik sjekker med rektor 

Hjertesone, er de pengene utbetalt, endel av bankkontoen? Bjørn-Erik sjekker 
 

Rektor kjøper reflexvester og sender faktura til oss. 
Kr 25.000,- er mottatt av trygg trafikk til trafikksikrende tiltak – kjøp av reflexvester er 
trafikksikrende. 
 
Trafikkgruppa kan se om det er andre reflexløsninger som kan være alternativ – 
kulere for eldre kids osv. 
Reflexkampanje – konkurranse saman med klassekontakter-kontaktlærer. 
Er det aktuelt med trafikkpatrulje? Dette gjøres med suksess i andre byer/steder. 
Både der 7 klassinger tar jobben og også 10 klassinger. Premie etter endt skoleår – 
tur til oslo/peppes eller noe annet sosialt de kan glede seg til 
Andre tiltak? Trafikkgruppa jobber med dette, kommer med innspill på møtene og 
evnt igangsetter. 
Hjertesone.. sjekk opp med hjertesoneansvarlig i kommunen, vi kan evnt invitere 
henne til et fau møte. 
Kom forslag om at lærere møter barne lenger ute. 

Trafikk gruppa: 
1. og 2. trinn 
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6 Forslag til drøfting 
• Lekser – Kva tenker vi, kva ønsker vi, kva er mye/lite, burde vi ha leksefri skole? 

Her kommer rektor tilbake til oss med en plan de har jobbet med. Ikkje null 
lekser, men riktige lekser.  

 

 Møteplan FAU 21/22 
-Ny fauleder sjekker datoene at disse ikkje faller på helligdager, ferier osv og 
oppdaterer. 

 

 
a. 28 oktober 
b. 9 desember 
c. 20 januar 
d. 3 mars 
e. 14 april 
f. 26 mai 

 
 
 
 
 
 
 
 

  

 

 
 

 

 

 

 

 

 
 

  


